
DĚKANÁT FAKULTY TECHNOLOGIE OCHRANY PROSTŘEDÍ 

VYSOKÉ ŠKOLY CHEMICKO-TECHNOLOGICKÉ V PRAZE 
 

Zápis 

z kolegia děkana dne 24. května 2022  
 

 

Přítomni:      prof. Jeníček, dr. Bindzar, doc. Hlinčík, doc. Šimáček, doc. Pohořelý, doc. Kubal, 

dr. Kouba, doc. Sýkora, dr. Šmejkalová, Ing. Vitvarová, Ing. Šritrová, Š. Dintarová 

Omluveni:    prof. Kočí, doc. Kubička, doc. Macák, dr. Váchová 

 
 

 

Informace z KR  
 

Rektor 

 27. 5. bude schůzka k OP JAK. Přizváni budou zástupci všech fakult. 

 Přijímají se návrhy na cenu Česká hlava. 

 Zásadní vliv růstu energií na rozpočet školy. Škola má poradce, který vypracuje strategii, jak 

nakupovat energie v příštích letech. Dále také pan rektor apeloval na všechny zaměstnance 

školy, aby v rámci možností šetřili energiemi (vypínat počítače, upravit klimatizaci, atd.). 

 

Pror. Jahoda 

 Antiplagiátorský systém. 

 Témata pro ruské studenty – pouze základní výzkum. 

 

Pror. Vojtěch 

 Výzvy pro podávání projektů. 

 Fond Dagmar Procházkové – zatím není žádná přihláška. 

 Stav podání žádosti o HR Awards. 

 Bude svolána schůzka řešitelů a mentorů IGRA. 

 

Pror. Pospíšil 

 Výstavba na Kulatém náměstí. Do pátku 27.5. je ještě možno zapracovat zásadní připomínky 

k návrhu. 

 

Pror. Rumlová 

 Erasmus – škola zažádala o navýšení, které bylo schváleno, nicméně i tak se budou konat pro 

výjezdy výběrová řízení. 

 

Kvestorka 

 Rozpočet je již hotov a v příštím týdnu jej bude schvalovat senát. Část rozpočtu bude pokryta 

z rezerv. 

 

Prof. Cibulka – senát 

 Na příštím zasedání akademického senátu 31.5. se bude schvalovat i jednací řád senátu FTOP. 

 Optimalizace hlasovacího systému – byly kontaktovány tajemnice všech fakult pro 

schůzku/zaslání podnětů. 

 

 

 

 

Příští kolegium rektora se bude konat 14. 6. 2022. 

 

 



 

Informace z KD 

 

prof. Jeníček – děkan 

 Program Vědecké rady fakulty, ta se bude konat 1. 6. v 10.00. Úvod – představení jednotlivých 

členů VR, předání drobné pozornosti, představení činnosti ústavů – pan děkan prosí vedoucí 

ústavů o cca 10 minutovou prezentaci. Program VR rozešle členům Ing. Šritrová. 

 Rozpočet fakulty. Pan děkan rozeslal vedoucím ústavů návrh rozpočtu k připomínkám. 

 Diskuze o kritériích k výpočtu pedagogických výkonů – diskuze/revize proběhne v září. 

 31.5. ve 13.00 na děkanátu FTOP proběhnou 4 výběrová řízení na odborné asistenty na ústav 

215. 

 Jsou vypsána výběrová řízení na vedoucí ústavů, přihlášky je nutno podat do 27.5. Výběrová 

řízení proběhnou 14.6. před KD, Ing. Šritrová prosí Dr. Šmejkalovou, aby se také stala členkou 

komise pro výběrová řízení.  

 Cena děkana – 1. místo Vineet Singh Sikarwar (U218), 2. místo Bogdan Shumeiko (U215), 3. 

místo Miloš Auersvald (U215), 4. místo David Kubička (U215), 5. místo Jan Matuštík (U241). 

 

dr. Bindzar – proděkan pro pedagogiku 

 Na Pedagogické oddělení VŠCHT nastoupila Ing. Jana Cibulková, která bude mít na starosti 

změnová řízení, SIS a akreditace. 

 Jazykové zkoušky zahraničních uchazečů, kteří chtějí studovat v českých programech 

proběhnou 31.5., dr. Bindzar poděkoval dr. Kroufkovi a doc. Sýkorovi za účast v komisích. 

 Vedení fakulty souhlasí s případným otevřením mimořádného přijímacího řízení 

v bakalářských programech, zodpovídá Š. Dintarová. 

 Vypisování témat bakalářských a diplomových prací řeší Směrnice A/S/961/6/2021. Témata již 

musí mít přiřazen program, pokud se vypisuje pro více programů, je nutno téma duplikovat.  

 Obhajobu a uchování závěrečných prací s odloženým zveřejněním řeší Směrnice 

A/S/961/6/2018. 

 Antiplagiátorský systém – vedoucí musí v posudku uvést komentář k dané shodě, procenta se 

uvádět nemusí. Pokud má vedoucí práce podezření na plagiát, Ing, Kubová má vyšší práva a 

může nahlédnout, o které konkrétní pasáže se jedná. 

 Příprava profesních programů – Litvínov. Celoškolní Bc. a Mgr. studijní programy, studijní 

plány jsou ve fázi přípravy. 28.6. se bude schvalovat záměr na RVH. Mají být 3 zaměření – 

Polymery, Paliva, Vodní hospodářství. 

 Byl změněn Studijní a zkušební řád VŠCHT Praha, nyní je na MŠMT. 

 Téma společného základu – pror. Jahoda navrhuje, že laboratoře budou limitovány počtem 

kreditů, mohou do nich být zahrnuty i specializační laboratoře.  

 NAU začíná klást důraz na to, aby garant předmětu v dané oblasti i publikoval. 

 

doc. Hlinčík – proděkan pro vědu a výzkum 

 E-doktorand – od příštího roku se hodnocení bude měnit. 

 Bude vypsán OP JAK na dovybavení  laboratoří přístroji pro studenty doktorských studijních 

programů. Výzva by se měla podávat v 07 – 08/2022, doc. Hlinčík požádal vedoucí ústavů aby 

do 15. 6. zaslali o jaké přístroje nad 1 mil Kč by měli zájem (do kopie i pan děkan). 

 Organizace přestupů studentů DSP ze starých do nových programů. Vypracuje se šablona, 

kterou budou vyplňovat garanti. 

 Příští rok vyprší akreditace habilitačních oborů Chemie a technologie ochrany životního 

prostředí, Chemické a energetické zpracování paliv. 

 

 

 

 

 

 



dr. Šmejkalová zástup za doc. Kubičku – proděkan pro styk s průmyslem a zahr. styky 

 Byli jmenování zástupců ústavů, kteří budou komunikovat napříč fakultou o propagaci, 

výzkumu atd. 

 Ing. Gajdoš byl zaměstnán na částečný úvazek jako PR pracovník fakulty. 

 Rozbíhá se aktualizace stránek jednotlivých ústavů. 

 Deník N vyzval vědce, kteří mají zájem prezentovat své výsledky, naše fakulta zareagovala, 

čekáme na odpověď. 

 Rock for People – prezentace udržitelnosti, za FTOP prof. Kočí. 

 VědaFest proběhne 22. 6. 

 4Elements proběhne 13.10.  

 

Ústav 215 (doc. Šimáček) 

 Proběhly exkurze stávajících studentů druhých ročníků bakalářského studia po ústavech. Jak 

bychom měli dát studentům vědět o tématech BP? Vypsat do SIS a také na stránky ústavu, 

uvést program!, připravuje se i „Průvodce bakaláře“ (pro 2. a 3. ročník bc. studia – info Š. 

Dintarová). 

 

Ústav 216 (doc. Ciahotný) 

 Akreditační spis pro program „Omezování klimatických změn“ – půjde na RVH. Poděkování 

dr. Bindzarovi a Ing. Šritrové za přípravu a zaslání Ing. Kavalcové. 

 

Ústav 217 (prof. Bartáček) 

 V jakém stavu je příprava společného studijního programu s ČVUT (Národní plán obnovy)? 

Probíhá vyhodnocování – info prof. Jeníček. 
 Systémy VŠCHT? Akreditační spisy budou připravovány v SIS, další funkce by měl zastat 

nový multifakultní informační systém – info dr. Bindzar. 
 

Ústav 218 (doc. Pohořelý) 

 Diplomy VŠCHT nejsou vydávány v angličtině. Ing. Šritrová prověří na pedagogickém 

oddělení, zda škola neuvažuje o vydávání diplomů dvojjazyčně. 

 

Ústav 240 (doc. Kubal) 

 Témata BP a DP, která si studenti nezvolili v letošním ak. roce je nutno v SIS smazat? Ano, 

info dr. Bindzar. 

 

Ústav 241 (Ing. Vitvarová) 

 

Senát (Dr. Kouba) 

 Senát děkuje za vstřícný postoj k informování o rozpočtu. 

 

Ing. Šritrová  

 Promoce magisterského studia proběhnou ve čtvrtek 23 .6. v 15.hodin v Betlémské kapli. Za 

FTOP vedoucí ústavů 216, 218 a 240. 

 

Šárka Dintarová 

 Protokoly ze SZZ vracet co nejdříve na děkanát FTOP. 

 

Různé 

 

 

Příští termín konání kolegia děkana bude 14. 6. 2022 ve 14 hodin v knihovně Ústavu 

technologie vody a prostředí 

 

 



Zapsala: Šárka Dintarová 


